
 
 
 

 

Aan de Voorzitter van de Raad van 
Bestuur SVB 
De heer drs. E.F. Stoové  
Postbus 1100  
1180 BH  AMSTELVEEN 
1180 BH1100 

 
 
Postbus 90801 
2509 LV Den Haag 
Anna van Hannoverstraat 4 
Telefoon (070) 333 44 44 
Fax (070) 333 40 33 
www.szw.nl 

 
 

  

  
  

 
Onderwerp eerste halfjaarverslag 2007 

 

Ons kenmerk UB/A/2007/30530 
Datum  

 
 

 
 
Geachte heer Stoové 
 
Het eerste halfjaarverslag heb ik op 10 augustus jl. in goede orde ontvangen, waarvoor mijn 
dank. In deze brief geef ik u mijn reactie op dit verslag. Ik ben voornemens mijn reactie op het 
eerste halfjaarverslag van de SUWI-organisaties op 28 september aanstaande aan beide 
Kamers der Staten-Generaal te sturen.  
 
Ik vind het positief dat de SVB in het eerst halfjaar 2007 voor uitvoering van de afzonderlijk 
sv-wetten en –regelingen wederom ruim voldoet aan het wettelijk rechtmatigheidspercentage 
van 99. Ten opzichte van 2006 is er in het kader van rechtmatigheid zelfs een stijgende lijn te 
zien. 
 
De prognose met betrekking tot de totale budgetuitputting van de SVB is fors gedaald ten 
opzichte van de 1e kwartaalrapportage. Een belangrijke oorzaak hiervan is de beperkte 
budgetuitputting van het veranderprogramma SVB Tien. De daadwerkelijke gerealiseerde 
budgetuitputting van SVB Tien over het eerst halfjaar is slechts € 1,3 miljoen (6%). Het totale 
budget SVB Tien voor 2007 is 20,8 miljoen, terwijl de prognose 10,9 miljoen is, waarmee het 
verschil in budget en prognose uitkomt op € 9,9 miljoen (48%). 
In het kader van SVB Tien zijn meerjarige afspraken gemaakt met betrekking tot financiering 
en baten. Ik verzoek u in het volgende kwartaalverslag in te gaan op de consequenties van de 
beperkte budgetuitputting van SVB Tien voor de kosten en baten in de komende jaren. 
Inmiddels is door mij separaat een brief van u ontvangen over SVB Tien. U heeft op 14 
september jl. een reactie van mijn ontvangen (kenmerk: UB/A/2007/27577).  
 
In uw halfjaarverslag schrijft u dat er in het eerste halfjaar van 2007 7.620 TOG-aanvragen 
(Tegemoetkoming onderhoudskosten gehandicapte kinderen) zijn afgehandeld. Hierbij wordt 
aangegeven dat het totaal aantal afgehandelde aanvragen in 2007 boven het maximum aantal 
afgesproken aanvragen (14.000) lijkt uit te komen. Kunt in het volgende kwartaalverslag een 
mogelijke verklaring geven voor deze stijging? Tevens vraag ik u overeenkomstig mijn eerder 
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verzoek om in het volgende kwartaalverslag alsnog in te gaan op de door de SVB en 
ClientFirst genomen verbetermaatregelen om de kwaliteit van de indicatiestelling te borgen. 
 
In uw halfjaarverslag geeft u aan dat op 25 april de Raad van State een uitspraak heeft gedaan, 
op grond waarvan niet het CVZ maar de SVB bevoegd blijkt om bezwaarschriften over 
verzekerings- en premieplicht op grond van de Zorgverzekeringswet te behandelen. De 
uitspraak van de Raad van State betekent een instroom van circa 3.000 bezwaarschriften voor 
de SVB. Ik vraag u in het volgende kwartaalverslag in te gaan op de consequenties van deze 
ontwikkeling.  
 
 
Hoogachtend, 
de Staatssecretaris van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid, 
 
 
 
 
 
(A. Aboutaleb) 
 
 

  


